



臨時旅行社司機證(機場用)申請表格

Application form for Temporary Travel Agent Driver Pass (Airport Use)

填表須知 Guidance notes

- 請將填妥的申請表格連同每名司機的一張彩色相片，電郵至 inbound@tichk.org，或將正本交回議會入境旅遊部。如有任何查詢，請致電 2969 8165 與入境旅遊部黎先生聯絡。
Please email the completed application form, together with a colour photo of each driver, to inbound@tichk.org, or send the originals to the TIC's Inbound Department. For enquiries, please contact Mr Lai of the Inbound Department on 2969 8165.
- 議會發出的臨時旅行社司機證(機場用)，僅適用於香港機場管理局在機場客運大樓實施進出管制安排時，或機管局於 2019 年 8 月 13 日獲高等法院頒令的臨時禁制令生效的期間。
Temporary Travel Agent Driver Passes (Airport Use) issued by the TIC are valid only when access control arrangements are implemented by the Airport Authority Hong Kong (AAHK) at the terminal buildings of the airport, or while the interim injunction order granted by the High Court to the AAHK on 13 August 2019 is in force.

旅行社名稱 Name of travel agent : _____

旅行社牌照號碼 Licence no. of travel agent : _____

旅行社聯絡人 Contact person of travel agent : _____

旅行社聯絡電話 Tel. of travel agent : _____ 傳真號碼 Fax no. : _____

電郵 Email : _____

司機姓名 Name of driver

1. _____ (中文 Chinese) _____ (英文 English)

2. _____ (中文 Chinese) _____ (英文 English)

3. _____ (中文 Chinese) _____ (英文 English)

4. _____ (中文 Chinese) _____ (英文 English)

5. _____ (中文 Chinese) _____ (英文 English)

聲明 Declaration

本人證明以上所填寫的資料正確無誤。如有任何資料失實或不正確，香港旅遊業議會可取消所有已發給本公司的臨時旅行社司機證(機場用)。I hereby declare that the information provided in this form is accurate and true. If any such information is inaccurate or untrue, the Travel Industry Council of Hong Kong may revoke all the Temporary Travel Agent Driver Passes (Airport Use) issued to my company.

旅行社負責人簽名(須由已向議會登記的公司負責人)及公司蓋章
Signature (by authorised person registered with the TIC) and company stamp

日期 Date : _____